
 

G. Nijpels, secretaris Dorpsraad Zwaagdijk West 

Zwaagdijk 445, 1685PE Zwaagdijk 

 

Aan B en W, raadsleden van de gemeente Medemblik 

Dirk Ketlaan 21 1687CP Wognum 

31-07-2019 

Betreft fietsontsluiting op de Zwaagdijk vanuit het bedrijventerrein Zevenhuis. 

Advies: 1.Wilt U vanuit  van uit Nibbixwoud rijden naar Zwaagdijk West via de van Deurneweg en 

bekijken wat een impact Zevenhuis heeft op het landschap, de  horizon en de omwonenden  van 

Zwaagdijk West 

Advies: 2  Niet  akkoord gaan met  het voorstel om  de nieuwe fietsverbinding  naar de Zwaagdijk 

vanuit Zevenhuis aan te leggen (geen wijziging van het grondbestemmingsplan) :  de bestaande 

wegen naar Zevenhuis van fietspaden voorzien. 

 

Geachte dames en heren,  

Hierbij willen wij het volgende onder uw aandacht brengen.  In het achterland van Zwaagdijk West 

ter hoogte van nummer 323 (naast van Diepen)  zijn de firma Scholtens en de gemeente Hoorn van 

plan om een fietsverbinding te maken van de Zwaagdijk naar Zevenhuis. De grondbestemming is 

zover ons bekend agrarisch. 

De omwonenden hebben ernstig bezwaar tegen een dergelijke fietsverbinding, de dorpsraad 

onderschrijft hun bezwaren. De omwonenden willen geen verandering van de bestaande 

fietsverbinding dat is via de bestaande wegen naar het bedrijventerrein.  De omwonenden in Hoorn 

zijn dezelfde mening toegedaan. 

Motivatie van de omwonenden:  

1. Er is geen toezicht op de geplande fietsverbinding  naar en op het bedrijventerrein via de 

Zwaagdijk. In de avond kan dit tot onveilige situaties leiden. Langs de bestaande 

toegangswegen is meer controle en zicht 

2. Wethouder Tigges herkende de bezwaren van de omwonenden en heeft de bewoners 

toegezegd niet akkoord te gaan met de fietsverbinding  op de Zwaagdijk. 

3. Tijdens de veelvuldige  overleggen van de omwonenden met Scholtens  en de gemeente 

Hoorn (wethouder Tap)  blijkt elke keer weer dat bestaande afspraken niet nagekomen 

worden door Hoorn. De hoogte van de bedrijven zouden 15 meter worden. Nu is de hoogte 

16,5 meter al hebben wij begrepen dat dit wettelijk mag. De kleur van de bedrijven zou grijs 

of wit in de richting van de Zwaagdijk worden. De gebouwen zijn nu zwart geschilderd aan de 



kant van  de  Zwaagdijk.  Er zou geen reclame zichtbaar zijn naar de Zwaagdijk. Er komt een 

reclamezuil van 30 meter hoog in een driehoek , dus ook naar de Zwaagdijk. De groenstrook 

zou volgens de wensen van omwonenden ingericht worden, wat helaas niet wordt 

geeffectueerd.   

4. Er komen 5 fastfoodbedrijven op het bedrijventerrein. Het is bekend dat om en nabij 

fastfood restaurants veel rommel wordt achtergelaten. Geen aantrekkelijk gegeven voor het 

achterland van Zwaagdijk West. Wethouder Tap van de gemeente Hoorn had in een gesprek 

met een vertegenwoordiger van de dorpsraad in aanwezigheid van de beide Burgemeesters 

van de gemeenten Medemblik en Hoorn gemeld dat de provincie wilde dat er restaurants en 

fastfood bedrijven zouden worden gevestigd. In het gesprek is aangegeven dat dit noch de 

gezondheid van vooral jongere mensen ten goede komt, noch dat er dan sprake is van een 

duurzaam gebruik van het industrieterrein zoals was beloofd.  Wethouder Tap meldde dat hij 

daar geen invloed op kon uitoefenen. Bij navraag bij de provincie was er alleen de aanwijzing 

dat er een rustplaats moest komen, zoals bijvoorbeeld een benzinestation met de 

gebruikelijke eet en drinkvoorziening, toch wel wat anders dan de vestiging van een 

McDonalds, een KFC, een Subway, een restaurant en een benzinestation. 

5. De bestaande wegen naar het bedrijventerrein vanuit Zwaagdijk kunnen een aparte 

fietsverbinding krijgen. Dit was tot voor kort ook zo. Bij navraag geeft de firma Scholtens aan 

dat dit verboden zou zijn. Echter, op de Wogmergouw is ook een fietsverbinding naar Hoorn 

dus deze argumenten kloppen naar onze mening niet. 

Wij zijn verbaasd dat de gemeente Medemblik deels een probleem moet oplossen voor een 

bedrijventerrein van Hoorn.  

De dorpsraad vraagt u geen medewerking te verlenen voor een nieuwe verbinding van een 

fietspad met het bedrijventerrein Zevenhuis bij de Zwaagdijk. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Giel Nijpels, secretaris Dorpsraad Zwaagdijk West 

 

 

 


